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Z A P Y T A N I E 

Radnego Rady Miasta Kołobrzeg 

 
      Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r., poz. 713)) składam zapytanie w sprawie: 

 
 

W ostatnich dniach, w części okien Urzędu Miasta Kołobrzeg ukazały się plakaty 
odnoszące się do fali protestów, które związane były z wyrokiem Trybunału 
Konstytucyjnego o uznaniu aborcji eugenicznej za niezgodną z ustawą zasadniczą. 
Protesty przyjęły charakter walki politycznej, poprzez sprawstwo kierownicze skrajnie 
lewicowej organizacji (Fundacja "Ogólnopolski Strajk Kobiet"), która stanęła na jego 
czele i poprzez zaangażowanie się w niego (częściowo) liderów niektórych frakcji 
politycznych. Ukazanie się tych plakatów w oknach Urzędu Miasta, część 
mieszkańców odbiera jako poparcie dla tych protestów przez urząd Prezydenta 
Kołobrzegu i Urząd Miasta, jako instytucji. 
O ile opowiadam się za szeroko pojmowaną wolnością światopoglądową i nie 
interesują mnie osobiste poglądy polityczne pani współpracowników, ani też ich 
aktywność, również polityczna, po godzinach pracy urzędu, o tyle nie mogę zgodzić 
się na wykorzystywanie budynku Urzędu Miasta do prezentowania poglądów 
politycznych, bo kłóci sie to z zasadą apolityczności i bezstronności urzędników 
podczas pełnienia przez nich obowiązków służbowych. Prezentowane symbole nie 
tylko kojarzą się z jedną ze stron ostrego sporu politycznego, ale przede wszystkim z 
wulgarnością prezentowanych haseł i postulatów, co również dotyka mieszkańców 
naszego miasta. 
W związku z powyższym, proszę o odpowiedź, czy plakaty te znalazły się w 
witrynach okien Urzędu Miasta za Pani wiedzą i zgodą? 
Czy nie uważa Pani, że Urząd Miasta powinien być wolny od opowiadania się tak 
oficjalnie po jednej ze stron konfliktu politycznego? 
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